
Erhvervs-, Vækst- og Eksportudvalget

Til: Erhvervs- og vækstministeren

Dato: 19. april 2016

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

ERU alm. del

Spørgsmål 201
Ministeren bedes oversende oplysninger om, hvor meget realkreditinstitutter-
ne betaler bankerne for formidling af realkreditlån, og hvordan denne betaling
– opgjort som beløb og som procent af de samlede bidrag – har udviklet sig i
de sidste 10 år. Såfremt ministeren ikke har disse oplysninger, vil ministeren
så tage initiativ til at fremskaffe dem?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Lisbeth Bech Poulsen (SF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Lisbeth.Poulsen@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Morten Bødskov
formand
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